

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

Copyright © United Nations 2001
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 2001
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1995

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

United Nations • Nations Unies

New York, 2001

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1995

1997

I. Nos. 34133-34149

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 14 October 1997 to 28 October 1997*

	<i>Page</i>
No. 34133. Israel and Slovakia:	
Free Trade Agreement (with record of understandings, annexes, and protocols). Signed at Bratislava on 22 May 1996	3
No. 34134. Mexico and Peru:	
Basic Agreement on technical and scientific cooperation. Signed at Mexico City on 26 March 1996	235
No. 34135. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Azerbaijan:	
Convention for the avoidance of double taxation and the prevention of fiscal eva- sion with respect to taxes on income and capital gains (with exchange of notes dated at London on 23 February 1994 and at Baku on 27 March 1994). Signed at London on 23 February 1994	253
No. 34136. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Senegal:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning certain commercial debts (The United Kingdom/Senegal Debt Agreement No. 11 (1995)) (with annex). Dakar, 9 October and 13 November 1995	255
No. 34137. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Bul- garia:	
Agreement for the promotion and reciprocal protection of investments. Signed at London on 11 December 1995	257

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1995

1997

I. N°s 34133-34149

TABLE DES MATIÈRES

I

***Traités et accords internationaux
enregistrés du 14 octobre 1997 au 28 octobre 1997***

	<i>Pages</i>
N° 34133. Israël et Slovaquie :	
Accord de libre-échange (avec procès-verbal d'entente, annexes et protocoles). Signé à Bratislava le 22 mai 1996.....	3
N° 34134. Mexique et Pérou :	
Accord de base relatif à la coopération technique et scientifique. Signé à Mexico le 26 mars 1996	235
N° 34135. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Azer- baïdjan :	
Convention tendant à éviter la double imposition et à prévenir l'évasion fiscale en matière d'impôts sur le revenu et sur les gains en capital (avec échange de notes en date à Londres du 23 février 1994 et à Baku du 27 mars 1994). Signée à Londres le 23 février 1994.....	253
N° 34136. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Sénégal :	
Échange de notes constituant un accord relatif à certaines dettes commerciales [L'Accord de dette n° 11 Royaume-Uni/Sénégal (1995)] (avec annexe). Dakar, 9 octobre et 13 novembre 1995	255
N° 34137. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Bul- garie :	
Accord relatif à la promotion et à la protection réciproque des investissements. Signé à Londres le 11 décembre 1995.....	257